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PROCES - VERBAL
Încheiat azi 28.02.2013

Are loc şedinţa ordinară a Consiliului Local Vitomireşti, convocată prin
dispoziţia primarului cu nr. 37/22.02.2012, la care participă un număr de 11
consilieri, viceprimar, secretar şi alţi invitaţi.

A fost pus la dispoziţia consilierilor locali procesul-verbal, încheiat la
şedinţa anterioară, pentru ca după supunerea la vot să fie aprobat şi semnat de
către preşedintele de şedinţă şi de secretarul localităţii.

Domnul consilier Marcu Marin dă cuvântul domnului primar pentru a
prezenta proiectul ordinei de zi.

1. Proiect de hotărâre cu privire la – Desemnare membru titular şi
membru supleant în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare
Intercomunitară ,,OLT-ECO’’.
Iniţiator – primarul localităţii Rotea Ion-Robert.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de viceprimarul localităţii
Adam Popescu.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local
Vitomireşti.

2. Proiect de hotărâre cu privire la – Însuşirea inventarului actualizat al
bunurilor care aparţin domeniului public al comunei Vitomireşti,
judeţul Olt.
Iniţiator – primarul localităţii Rotea Ion-Robert.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de viceprimarul localităţii
Adam Popescu.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local
Vitomireşti.

3. Proiect de hotărâre cu privire la – Însuşirea inventarului actualizat al
bunurilor care aparţin domeniului privat al comunei Vitomireşti,
judeţul Olt.
Iniţiator – primarul localităţii Rotea Ion-Robert.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de viceprimar Adam
Popescu.



Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local
Vitomireşti.

4. Proiect de hotărâre cu privire la – Aprobarea menţinerii
reprezentanţilor pentru semnarea documentaţiei privitoare la
contractarea unei finanţări rambursabile interne de la CEC BANK S.A.
pentru realizarea investiţiilor publice de interes local.
Iniţiator – primarul localităţii Rotea Ion-Robert.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de viceprimarul localităţii
Adam Popescu.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local
Vitomireşti.

5. Întrebări, interpelări, propuneri.
Se supune la vot proiectul ordinei de zi, fiind aprobat cu 11 voturi

,,pentru’’.
Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Marcu Marin, preia lucrările

şedinţei ordinare, dând cuvântul primarului localităţii pentru a prezenta primul
punct scris pe ordinea de zi .

Punctul 1 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la –
Desemnare membru titular şi membru supleant în Adunarea Generală a
Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară ,,OLT-ECO’’.

Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Marcu Marin,

menţionează că se va face prezentarea avizelor comisiilor de specialitate.
Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Antonescu Daniel –

preşedinte, Marcu Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre
Constantin – membri, luând în discuţie la data de 27.02.2013 Proiectul de
Hotărâre, cu privire la Desemnare membru titular şi membru supleant în
Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară ,,OLT-ECO’’,
consideră că  s-a întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită
Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la Desemnare membru titular şi
membru supleant în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare
Intercomunitară ,,OLT-ECO’’.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe –

preşedinte, Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând
în discuţie la data de 27.02.2013 Proiectul de Hotărâre, cu privire Desemnare
membru titular şi membru supleant în Adunarea Generală a Asociaţiei de
Dezvoltare Intercomunitară ,,OLT-ECO’’ consideră că s-a întocmit cu
respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte
hotărârea cu privire la Desemnare membru titular şi membru supleant în
Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară ,,OLT-ECO’’.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan –

preşedinte, Urluescu Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu
Proiectul de Hotărâre, îl susţine şi avizează favorabil.



Discuţii – nu sunt.
Se supune la vot Proiectul de Hotărâre şi se votează cu 11 voturi

,,pentru’’.
Punctul 2 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la –

Însuşirea inventarului actualizat al bunurilor care aparţin domeniului public
al comunei Vitomireşti, judeţul Olt.

Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Marcu Marin,

menţionează ca se va face prezentarea avizelor comisiilor de specialitate.
Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Antonescu Daniel –

preşedinte, Marcu Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre
Constantin – membri, luând în discuţie la data de 27.02.2013 Proiectul de
Hotărâre, cu privire la Însuşirea inventarului actualizat al bunurilor care
aparţin domeniului public al comunei Vitomireşti, judeţul Olt, consideră că  s-
a întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului
Local să adopte hotărârea cu privire la Însuşirea inventarului actualizat al
bunurilor care aparţin domeniului public al comunei Vitomireşti, judeţul Olt.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe –

preşedinte, Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând
în discuţie la data de 27.02.2013 Proiectul de Hotărâre, cu privire la Însuşirea
inventarului actualizat al bunurilor care aparţin domeniului public al
comunei Vitomireşti, judeţul Olt, consideră că s-a întocmit cu respectarea
legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu
privire la Însuşirea inventarului actualizat al bunurilor care aparţin
domeniului public al comunei Vitomireşti, judeţul Olt.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan –

preşedinte, Urluescu Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu
Proiectul de Hotărâre, îl susţine şi avizează favorabil.

Discuţii – nu sunt.
Se supune la vot Proiectul de Hotărâre, fiind aprobat cu 11 voturi

,,pentru’’.
Punctul 3 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la –

Însuşirea inventarului actualizat al bunurilor care aparţin domeniului privat
al comunei Vitomireşti, judeţul Olt.

Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Marcu Marin,

menţionează că se va face prezentarea avizelor comisiilor de specialitate.
Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Antonescu Daniel –

preşedinte, Marcu Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre
Constantin – membri, luând în discuţie la data de 27.02.2013 Proiectul de
Hotărâre, cu privire la Însuşirea inventarului actualizat al bunurilor care
aparţin domeniului privat al comunei Vitomireşti, judeţul Olt, consideră că  s-a
întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului



Local să adopte hotărârea cu privire la Însuşirea inventarului actualizat al
bunurilor care aparţin domeniului privat al comunei Vitomireşti, judeţul Olt.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe –

preşedinte, Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând
în discuţie la data de 27.02.2013 Proiectul de Hotărâre, cu privire la Aprobarea
Însuşirea inventarului actualizat al bunurilor care aparţin domeniului privat
al comunei Vitomireşti, judeţul Olt, consideră că s-a întocmit cu respectarea
legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu
privire la Însuşirea inventarului actualizat al bunurilor care aparţin
domeniului privat al comunei Vitomireşti, judeţul Olt.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan –

preşedinte, Urluescu Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu
Proiectul de Hotărâre, îl susţine şi avizează favorabil.

Discuţii.
Domnul consilier Cojocaru Ştefan informează că o parte din bunurile

domeniului privat nu se regăsesc la Primărie.
Domnul primar menţionează că s-a discutat cu aparatul de specialitate şi

cu Comisia de inventariere şi a dat un termen pentru a fi aduse.
Domnul consilier Urluescu Ştefan menţionează că în domeniul privat sunt

clădiri ca şcoala Dejeşti care sunt grav deteriorate şi să se scoată din inventar.
Domnul primar informează că aceste bunuri vor fi propuse spre casare şi

demolare, plus o parte din cărţile de la bibliotecă ce urmează a fi inventariate.
Se supune la vot Proiectul de Hotărâre, fiind aprobat cu 11 voturi

,,pentru’’.
Punctul 4 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la –

Aprobarea menţinerii reprezentanţilor pentru semnarea documentaţiei
privitoare la contractarea unei finanţări rambursabile interne de la CEC
BANK S.A. pentru realizarea investiţiilor publice de interes local.

Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Marcu Marin,

menţionează ca se va face prezentarea avizelor comisiilor de specialitate.
Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Antonescu Daniel –

preşedinte, Marcu Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre
Constantin – membri, luând în discuţie la data de 27.02.2013 Proiectul de
Hotărâre, cu privire la Aprobarea menţinerii reprezentanţilor pentru semnarea
documentaţiei privitoare la contractarea unei finanţări rambursabile interne
de la CEC BANK S.A. pentru realizarea investiţiilor publice de interes local,
consideră că  s-a întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită
Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la Aprobarea menţinerii
reprezentanţilor pentru semnarea documentaţiei privitoare la contractarea
unei finanţări rambursabile interne de la CEC BANK S.A. pentru realizarea
investiţiilor publice de interes local.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.



Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe –
preşedinte, Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând
în discuţie la data de 27.02.2013 Proiectul de Hotărâre, cu privire la Aprobarea
menţinerii reprezentanţilor pentru semnarea documentaţiei privitoare la
contractarea unei finanţări rambursabile interne de la CEC BANK S.A.
pentru realizarea investiţiilor publice de interes local, consideră că s-a întocmit
cu respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să
adopte hotărârea cu privire la Aprobarea menţinerii reprezentanţilor pentru
semnarea documentaţiei privitoare la contractarea unei finanţări
rambursabile interne de la CEC BANK S.A. pentru realizarea investiţiilor
publice de interes local.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan –

preşedinte, Urluescu Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu
Proiectul de Hotărâre, îl susţine şi avizează favorabil.

Discuţii – nu sunt.
Se supune la vot Proiectul de Hotărâre, fiind aprobat cu 10 voturi

,,pentru’’ şi o abţinere a domnului consilier Boştină Doru-Constantin..
5. Întrebări, interpelări, propuneri.
Se înscriu la discuţii domnii consilieri Antonescu Daniel, Pîrcălăbelu

Gheorghe, Ene Gheorghe, Tomescu Gheorghe şi Cojocaru Ştefan.
Domnul consilier Antonescu Daniel menţionează că în satul Doneşti s-a

efectuat o asfaltare şi avem două probleme: din proiectare s-a făcut un şanţ şi s-a
inundat zona învecinată şi lucrarea de lângă Luţiu Nicolae - au încercat să scoată
tuburile şi a început să se surpe lucrarea acolo. Tensiunea slabă din sectorul
Ţăpeşti este o altă problemă şi primăria să facă o cerere către CEZ pentru
măsurarea tensiunii prin sondaj. Transformatorul din Doneşti nu poate să ducă
întreg satul şi întreabă dacă s-ar putea racorda o parte din locuinţe la
transformatorul de la staţia de pompare apă.

Domnul consilier Tomescu Gheorghe întreabă dacă cererile APIA  se fac
la primărie. Strada Liviu Rebreanu este impracticabilă. Sunt gropi şi la fel şi pe
drumul spre Săltea. Lacurile să fie amenajate pentru incendii sau diverse
activităţi ale cetăţenilor: stropit, adăpat animale, etc.

Domnul consilier Cojocaru Ştefan doreşte să se facă un caiet de sesizări şi
reclamaţii care să fie afişat în primărie. Biroului secretarului este lângă primar.

Domnul viceprimar când face balastarea să întrebe şi consilierii locali,
pentru că sunt foarte multe uliţe nebalastate. Rampa de la dispensar să rămână
tot în spatele acestuia.

Domnul consilier Pîrcălăbelu Gheorghe menţionează că în urma
săpăturilor de canalizare jumătate din drumuri tind să se surpe. S-au distrus
podurile şi şanţurile, nisip s-a pus doar pe deasupra să astupe crăpăturile,
bazinele de legătură 99% sunt făcute în şanţul de apă. Să se ducă două maşini de
balast în curtea bisericii Bulimanu. Primăria să înştiinţeze tractoriştii să nu mai
are din drumul public şi din islazul de la Săltea. Pe fond funciar să se elibereze
titlurile de proprietate pe terenul agricol şi pădure.



Domnul primar menţionează că va sesiza constructorul pentru găsirea de
soluţii referitoare la deteriorarea drumurilor publice în urma lucrărilor de
canalizare.

Domnul consilier Ene Gheorghe solicită ajutorul în demersul modificării
programului şcolar în intervalul  orelor 14-15, deoarece a fost prelungit
programul pentru studiu şi avem noi proiecte educative. Menţionează de
asemenea că personalul primăriei nu este obligat să facă şi APIA, deoarece
pentru ei este o muncă în plus, nefiind atribuţia lor.

Domnul consilier Antonescu Daniel, referitor la APIA, solicită să li se
explice oamenilor tot ceea ce trebuie pentru completarea corectă a cererii.

Domnul consilier Boştină Doru-Constantin doreşte transformarea
drumului agricol ,,Dealul Mare’’ în drum comunal pentru pietruire, întrucât
peste 70% din proprietarii de teren au suprafeţe de pământ acolo.

Domnul consilier Marcu Marin consideră că problemele APIA pleacă de
la nerezolvarea succesiunilor.

Fiecare consilier local face propunerea pentru stabilirea membrilor
Comitetului Local pentru Situaţii de Urgenţă astfel: Tomescu Gheorghe propune
pe domnul Radu Ion-Lucian, Pîrcălăbelu Gheorghe pe Neagoe Ionel, Boştină
Doru-Constantin pe domnul Pîrcălăbelu Mircea-Narcis, Antonescu Daniel pe
domnul pe Anghel Gheorghe, Urluescu Ştefan pe domnul Ioana Marian,
Cojocaru Ştefan pe domnul Cosmescu Gheorghe-Marian, Popescu Adam pe
domnul Drăghia Gheorghe, Drăguşin Ştefan pe domnul Drăguşin Ion, Petre
Constantin pe domnul Eana Nicolae, Ene Gheorghe pe domnul Bubulincă
Gheorghe şi Marcu Marin pe domnul Micu Sorin.

Se supune la vot Procesul–verbal al şedinţei anterioare, fiind aprobat cu
11 voturi ,,pentru’’.

Şedinţa de astăzi este declarată închisă.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal.

Preşedinte de şedinţă                                                   Secretar,
Consilier,

MARCU Marin Cristina CHIŢAN


